
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 28. posiedzeniu Senatu 
w dniu 5 marca 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego 

Proszę o udzielenie informacji, w jakim stopniu farmy wiatrowe są objęte podatkiem od 
nieruchomości. 

Eryk Smulewicz 
 


